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Verslag van de vergadering d.d. 12 februari 2025 

 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
 
Theo opent de vergadering om 20.00 uur.  
Notulist Wilma kan niet aanwezig zijn vanwege een noodgeval.  
Jolanda neemt tijdelijk het secretariaat waar en zorgt voor de opname van de vergadering. 
Shirley is met kennisgeving afwezig.  
 
2. Verslag vergadering van 18 december 2024 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. Het probleem met de geluidsoverlast van de glasbakken 
op het Tournoysveld is nog in behandeling.  
 
3. Mededelingen 
 
Bestuursproblemen 
Het wijkplatform kampt met een tekort aan bestuursleden. De voorzitter en andere 
bestuursleden zijn al lange tijd actief en er is dringend behoefte aan nieuwe leden. 
 
Technische problemen 
Er zijn technische problemen met de internetverbinding en het tonen van de agenda op 
het scherm. Dit wordt deels opgelost door gebruik te maken van papieren versies. 
 
Oud & nieuw incidenten 
Tijdens oud & nieuw waren er geen noemenswaardige incidenten dankzij de inzet van 
jongerenwerkers en BOA's. Er was wel schade door zwaar vuurwerk. 
De samenwerking met jongerenwerkers en BOA's was effectief. 
 
Nepagenten en auto-inbraken 
Er zijn meldingen van nepagenten en auto-inbraken. Er is discussie over het delen van 
deze informatie met de pers. Jolanda legt uit hoe het beleid hierin is.  
 
GFT-bakken en afvalscheiding 
De gemeente heeft GFT-containers geplaatst bij hoogbouw. Er zijn kleine GFT-bakjes 
beschikbaar voor bewoners om afval te scheiden. Naar aanleiding van een vraag via de 
mail heeft Theo suggesties gedaan hoe deze GFT-bakjes kunnen worden uitgezet.  
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De Stichtse Rijnlanden heeft subsidie beschikbaar voor bewonersinitiatieven over 
waterbewustzijn en watervriendelijk inrichten van de omgeving. Zie de website van het 
waterschap.  
 
 
4. Van en voor de wijkagent 
Wijkagent Jolanda stopt na acht jaar en gaat werken bij het ondermijningsteam. Ze blijft in 
de regio werken en hoopt dat er snel een vervanger komt. 
Jolanda bedankt het wijkplatform voor het vertrouwen en de samenwerking. 
 
Veiligheidswaarschuwingen 
Er zijn meldingen van oplichting en auto-inbraken in de wijk. De politie adviseert alert te 
blijven en verdachte situaties te melden. 
 
5. Activiteiten vanuit Gro-up buurtwerk 
 
Landelijke Opschoondag 
Er is een landelijke opschoondag op 22 maart. Het wijkplatform heeft in het verleden 
deelgenomen, maar zal het dit jaar niet organiseren vanwege capaciteitsproblemen. 
Hopelijk organiseert de Kruiskerk weer een actie, waarbij de wijkbewoners kunnen 
aansluiten.  
 
Energietransitie 
De gemeente coördineert activiteiten rond energietransitie in Woerden. Er is een 
klankbordgroep opgericht om samenwerking te bevorderen (Theo en Jan participeren 
hierin). In Molenvliet wordt een vooronderzoek gedaan naar de haalbaarheid van een 
warmtenet. Dit vooronderzoek moet eind 2025 afgerond zijn, maar er is nog geen 
duidelijkheid over de haalbaarheid en het draagvlak onder bewoners. 
 
Vrijwilligerswerk in De Plint 
Er worden vrijwilligers gezocht voor schilderwerkzaamheden op 14 en 15 maart in De 
Plint. Vrijwilligers zijn vooral nodig op 14 maart. 
 
. 
6. Vacatures dagelijks bestuur en wijkkrant 
 
Het voortbestaan van het wijkplatform is in gevaar door het gebrek aan nieuwe 
bestuursleden en de betrokkenheid van jongere generaties. Er moet dringend worden 
nagedacht over manieren om nieuwe bestuursleden aan te trekken en jongere bewoners 
te betrekken.  
In april wordt er opnieuw vergaderd over de toekomst van het wijkplatform en de 
betrokkenheid van de wijkbewoners bij het wijkplatform.  
 
De vacatures voor de wijkkrant zijn ingevuld door Esther Jansen en Carin Pluijm. Esther is 
marketing- en communicatiespecialist en Karin werkt als management assistent. Beiden 
zijn enthousiast om bij te dragen aan de wijkkrant. Theo is erg blij en opgelucht dat deze 
vacatures zijn ingevuld en daarmee het voortbestaan van de wijkkrant is gegarandeerd. 
Hij wenst de nieuwe redactie veel succes.  
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Inwonersparticipatie en gebiedsgericht werken 
Er wordt door de gemeente nagedacht over de toekomst van wijk- en dorpplatforms in het 
kader van gebiedsgericht werken en inwonersparticipatie. In het volgende overleg met alle 
wijk- en dorpsplatforms wordt dit onderwerp geagendeerd.  
 
 
7. Renovatie winkelcentrum Tournoysveld 
 
De discussie richt zich op de uitplaatsing van winkels zoals de Jumbo en de reacties van 
bewoners en politiek. Er zijn zorgen over de mogelijke tijdelijke locatie aan ‘s-Gravensloot 
en op het grasveld aan de Jan Steenstraat. Suggesties voor alternatieve locaties worden 
ook onderzocht. 
Bewoners hebben vragen over de gevolgen van de bouw van vier woontorens, zoals 
parkeerproblemen en de impact op de leefomgeving. Er is nog geen duidelijk antwoord 
van de gemeente op deze vragen. 
Er zijn beloften gedaan voor informatiebijeenkomsten die nog niet zijn nagekomen. Er is 
frustratie over de communicatie en het gebrek aan opvolging. 
Er wordt gehoopt op een informatiebijeenkomst in de Kruiskerk in februari of maart. 
Er zijn zorgen over de afname van openbaar groen in de wijk.  Dit kan de leefbaarheid 
verder beperken. 
Iedereen die op de hoogte wil blijven van alle correspondentie met de gemeenteraad over 
de renovatie, wordt aangeraden een abonnement te nemen op de digitale nieuwsbrief van 
de gemeente Woerden.  
 
8. Rondvraag en sluiting 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  
 
 
Om 21.45  uur sluit Theo de vergadering.  
Volgende vergadering is op 16 april 2025 om 20.00 uur in De Plint. 


